

聯合書院外地文化及語文研習課程——西安陝西師範大學 Non-local Chinese Culture and Language Programme —Shaanxi Normal University, Xian, PRC 16-29/7/2010



聯合同學在西安參觀名勝古蹟。
United College students visited famous tourist spots in Xian.



聯合同學與陝西師範大學研究生進行交流。
United College students interacted with postgraduate students of Shaanxi Normal University.



十五位聯合同學在書院高級發展主任林偉源先生（後排右四）帶領下，前往西安陝西師範大學參加為期兩星期的文化及語文研習課程。

15 United College students, led by Mr George W Y Lam, Senior College Development Officer (back row, forth from right), attended the United College Non-local Chinese Culture and Language Programme at Shaanxi Normal University for two weeks.

思源基金會及東北師範大學訪問聯合書院 Si Yuan Foundation and Northeast Normal University Visited United College 12/8/2010



思源基金會顧問黎應錦伉儷（前排最右及右二）及東北師範大學副校長楊曉慧教授（前排左四）率領訪問團到訪聯合書院，由院長馮國培教授（前排右三）、拓展及籌募處處長鄭文珊先生（後排最右）、院務主任李雷寶玲女士（前排左二）及助理院務主任李珮珊女士接待（後排最左）。

Mr and Mrs Lai Ying-kam, Advisors of Si Yuan Foundation (front row, far right and second from right) and a three-member delegation led by Professor Yang Xiaohui, Pro-Vice-Chancellor, Northeast Normal University (front row, fourth from left), visited United College. Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, third from right), Mr Cheng Man-shan, Director, Office of Institutional Advancement (back row, far right), Mrs Christina Li, College Secretary (front row, second from left) and Ms Sandy P S Lee, Assistant College Secretary (back row, far left) received the delegation.

思源基金會及東北師範大學訪問團參觀岑才生聯合書院校史文物館。
Delegations from Si Yuan Foundation and Northeast Normal University visited Shum Choi Sang United College Archives.



院長馮國培教授（左）致送紀念品予東北師範大學副校長楊曉慧教授。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented souvenir to Professor Yang Xiaohui, Pro-Vice-Chancellor, Northeast Normal University.



陝西科技大學到訪聯合書院 Shaanxi University of Science and Technology Visited United College 20/8/2010



陝西科技大學李學軍教授（右六）率領代表團訪問聯合書院，由助理院務主任李珮珊女士（中）接待。

A delegation of Shaanxi University of Science and Technology, led by Professor Li Xuejun (sixth from right) visited United College. Ms Sandy P S Lee, Assistant College Secretary (centre) received the delegation.